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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1688 En hållbarare tågtrafik

Den 25 juni 2020 kunde man läsa om hur ett tunnelbanetåg spårat ur i södra 
Stockholm. Detta är inte första gången det hände. Anledningen till 
urspårningen sas vara att rälsen var för varm. Tåget färdades i en låg hastighet 
vid den inträffade händelsen, och som tur var skadades ingen.

Är det inte för mycket snö på spåren så är rälsen för varma.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

På vilket sätt avser ministern och regeringen att arbeta för en hållbarare 
tågtrafik?

………………………………………

Sara Gille (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-26
Besvaras senast
2020-07-10


